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Enkel fråga  

till Arbetsmarknads- och vuxenutbildningsnämndens ordförande 

 

 

 

 

 

Avhopp från SFI 

Den 12 februari rapporterade TV 4 Nyheterna att nästan hälften av dem som 

studerar på SFI hoppar av utbildningen (2021) och att andelen har ökat tydligt 

de senaste åren. Enligt Skolverket har nästan 30 procent av dem som hoppat av 

svenskundervisningen vare sig jobb eller studier efter ett år. 

Har vi i Botkyrka koll på dessa avhopp, fördelat på de olika utförarna, och på 

förändringen över tid? 

 

Ronnie Anderson (V)  

 


